
Z Á P I S 

 14. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 12. dubna 2023 od 17:00 hodin 

v kanceláři starosty města 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Michal Pánek, Marek Nývlt, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Omluveni: Mgr. Petr Lintner 

Jednání 14. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Pořízení nové serverové infrastruktury MěÚ 

2. Pozemky, smlouvy 

a) KT/12/2023 – JčK, ČB – smlouva o poskytnutí dotace (přístavba zázemí sportovního 

areálu) 

b) OOSM/23/2023 – MUDr. Poláková, Tábor – smlouva o nájmu prostor sloužícího 

podnikání 

c) OOSM/25/2023 – Strabag Rail, a. s., Ústí n/L. – smlouva o nájmu pozemků 

3. Různé 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 13. jednání RM ze dne 4. dubna 2023 

žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Petr Valeš a Mgr. Alena 

Krejčová.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

 

1.  Pořízení nové serverové infrastruktury MěÚ 

Předložil: Ing. Bohumír Ctibor – vedoucí KT MěÚ 

Příloha: KT/13/2023 

Předložen návrh nové koncepce a pořízení nové serverové infrastruktury MěÚ, která by 

nahradila servery pořízené v roce 2015. Projektovaná cena činí 1.949.334 Kč vč. DPH. Rada 

města souhlasila s přípravou výběrového řízení. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 14/093/2023. 

2. Pozemky, smlouvy 

JčK, ČB – smlouva o poskytnutí dotace (přístavba zázemí sportovního areálu) 
Předložil: Ing. Bohumír Ctibor – vedoucí KT MěÚ 

Příloha: KT/12/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedené smlouvy o poskytnutí dotace. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 14/094/2023. 

 

MUDr. Poláková, Tábor – smlouva o nájmu prostor sloužícího podnikání 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/23/2023 
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V souvislosti s přechodem ambulantního zařízení MUDr. Polákové na společnost s ručením 

omezeným předložen návrh na ukončení stávající smlouvy o nájmu spolu s návrhem na 

uzavření nové smlouvy o nájmu. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 14/095/2023. 

 

Strabag Rail, a. s., Ústí n/L. – smlouva o nájmu pozemků 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/25/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedené nájemní smlouvy. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 14/096/2023. 

3. Různé 

Bytová komise RM – přidělení městských bytů 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Příloha: OOSM/26/2023 

Předloženo doporučení bytové komise ze dne 12. 4. 2023. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 14/097/2023. 

 

 

 

 

 

 

 

Jednání RM skončilo v 18:00 hodin.  

 


